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 zخبر و مصاحبه

در فصلی که 
گذشت یک باخت 
خیلی بد داشتید 

و مقابل استقلال 
۶ گل خوردید که 

حاشیه های زیادی 
به وجود آمد. 

شاید دلیل اصلی 
حاشیه ها این بود 
که با وجود اینکه 

محمدرضا خالدآبادی 
دروازه بان اصلی 

شده بود، ساکت 
الهامی در بازی با 
استقلال تصمیم 

گرفت طهماسبی را 
به میدان بفرستد.
بله، خیلی حاشیه به 

وجود آمد. من مصدوم 
بودم و به این بازی 
نرسیدم. خالدآبادی 

هم فکر می کنم، یکی، 
۲ بازی ضعیف بود که 
این شد مربی تصمیم 

گرفت دروازه بان را 
عوض کند. از شانس 
طهماسبی، روز خوب 
استقلال هم بود که 

این حاشیه ها به وجود 
آمد. این حاشیه ها 
واقعاً به ناحق بود 

چون هر بازیکنی که به 
میدان می رود انگیزه 

خاصی دارد که بهترین 
بازی اش را انجام دهد 

و به تیم کمک کند. 
آن روز، روز بد ما بود. 

البته در نیمه اول خوب 
بازی کردیم اما در نیمه 

دوم تیم بهم ریخته 
بود که باعث شد ۶ گل 

بخوریم.
خالدآبادی در این 

فصل در ۱۶ بازی 
۱۴ گل خورد. اگر 

بخواهی بحث 
رقابت و رفاقت با 
خالد آبادی را کنار 

بگذاری، به عنوان 
یک دروازه بان فکر 

می کنی این آمار 
خوب بود یا بد؟

از لحاظ آماری، خوب 
نبود که در ۱۶ بازی 

۱۴ گل بخوری. البته 
خالدآبادی می تواند بهتر 
باشد که باید تلاش کند 
و به تجربه لازم برسد. او 
می تواند یکی از بهترین 

گلرهای ایران باشد.

ZOOM

در آینه لیگ
فوتبال ایران

مس رفسنجان 
ربیعی را نمی خواهد

حسین پورمحمدی مدیرعامل 
باشگاه مس رفسنجان درباره 
وضعیت سرمربی فصل آینده 
لله  ءا تیمش می گوید: »ان شا
امروز سرمربی جدیدمان را معرفی 
خواهیم کرد. ما صحبت های مان 
را کردیم و الان هم یک ماه از پایان 
مسابقات گذشته است. شخصاً تا 
دو سه هفته پیش نگرانی خاصی 
نداشتیم، ولی در هفته گذشته به 
نظرم آمد که زمان از دست رفته 
و دیر شده است. با این شرایط 
دیگر صلاح نمی دانیم که انتخاب 
سرمربی را به تأخیر بیندازیم. 
حداقل دو سه بار من خودم 
قای ربیعی جلسه داشتم.  با آ
حقیقتاً منتظر بودیم که وضعیت 
استقلال مشخص شود. من 
خودم هم صادقانه به ربیعی گفتم 
که خوشحال می شوم به عنوان 
سرمربی استقلال انتخاب شود. 
به هر حال او در رفسنجان چهار 
سال سرمربی بوده و به جایگاهی 
رسیده است که سرمربی استقلال 
شود، ولی الان وضعیت باشگاه 
ز  ما مناسب نیست و خیلی ا
ی  یا جو هم  مس  ن  یکنا ز با
ین  ا با  وضعیت شان هستند. 
نستم  ندا وضعیت من صلاح 
نیم و  ین منتظر بما ز ا ا بیش 
ان شاءالله امشب سرمربی را 

معرفی می کنیم.«

کمالوند: با قانون 
سازمان لیگ  ۱۰۰ بازیکن 

بیکار می شوند
فراز کمالوند مدیرعامل باشگاه 
خیبر خرم آباد درباره قبول پست 
مدیرعاملی باشگاه خیبر خرم آباد 
می گوید: »من امسال مشکلات 
خانوادگی داشتم و نمی توانستم 
مسئولیتی خارج از تهران قبول 
کنم. دو پیشنهاد سرمربیگری در 
شهرستان داشتم که یکی از آنها 
لیگ برتری بود. مالک باشگاه هم 
پیشنهاد مدیرعاملی باشگاه را داد 
تا نیاز نباشد به صورت دائم کنار 
تیم یا در تمرین باشم. من از سال 
1380 مربیگری می کنم و طی 22 
سال اخیر، تنها مربی ایران هستم 
که یک روز هم بدون تیم نبودم. 
هر کار سختی های خودش را دارد، 
اما فوتبال تخصص من است و 
همه کارها را بلدم. فقط برخی 
مسائل مدیریتی مانند نامه نگاری 
وجود دارد که بر آنها هم مسلط 
می شوم. البته من دغدغه های 
سرمربی را می دانم و کار کردن 
با من برای او راحت است.« اما 
چرا ابراهیم اشکش نیامده از 
خیبر جدا شد: »اشکش فردی 
بامعرفت و سختکوش است، اما 
شرایطی پیش آمد تا در خدمت او 
نباشیم و مهاجری سرمربی شد. 
خیبر تیمی نوپاست و سه فصل 
است که در لیگ یک حضور دارد. 
طی دو سال اخیر به صعود نزدیک 
شدیم و اگر اشتباهات درونی 
نبود، فصل گذشته لیگ برتری 
می شدیم. تلاش می کنیم با ایجاد 
شرایط خوب به لیگ برتر صعود 
کنیم.« او با اشاره به قوانین وضع 
شده در سازمان لیگ این طور 
می گوید: »کاهش تعداد بازیکنان 
و حذف استفاده از پنج بازیکن زیر 
25 سال غیرکارشناسی بود. با این 
قانون حدود 100 بازیکن لیگ برتر 
و لیگ یک بیکار می شوند. آنها 

باید کجا بروند؟«
 

هوادار تهران با وجود اینکه دومین فصل 
حضور در لیگ برتر را تجربه می کرد اما 
یکی از تیم های نسبتاً خوب فصل بیست 
و دوم بود که حتی مقابل مدعیان هم 
امتیازات مهمی به دست آورد. میلاد 
فراهانی دروازه بان هوادار که به دلیل 
مصدومیت بازی های نیم فصل دوم را 
از دست داد، در مورد شرایط تیمش 
در فصلی که گذشت، صحبت های 

جالبی دارد.
 

فصل بیست و دوم برای هوادار 
چطور گذشت؟ به اهداف تان در این 
فصل رسیدید یا اینکه فراتر یا کمتر 

از آن نتیجه گرفتید؟
ما از اول فصل جدید به هوادار آمدیم و 
به دنبال این بودیم که در این فصل نتایج 
بهتری نسبت به فصل قبل بگیریم. هوادار 
فصل گذشته برای نیفتادن تلاش می کرد 
اما صحبتی که اول فصل داشتیم این بود 

که تلاش کنیم جایگاه بهتری داشته باشیم 
و توانستیم نتایج خوبی نسبت به پارسال 
کسب کنیم. البته هدف اصلی هوادار این 
بود که در جام حذفی به قهرمانی برسیم 
که جزو ۴ تیم برتر شدیم. در لیگ هم 
هدف این بود که سال به سال بهتر باشیم 

و توانستیم شرایط خوبی را رقم بزنیم.
حتماً آقای الهامی به خاطر اینکه 
۲ بار در جام حذفی قهرمان شد 

و به گونه ای خودش را متخصص 
جام حذفی می داند، روی این 

رقابت ها تمرکز کرد. درست است؟
آقای الهامی خدا را شکر ثابت شده است و 
یکی از بهترین مربیان فوتبال ایران است 
که توانستیم با او نتایج خوبی بگیریم. 
الهامی مربی خوب و بابرنامه ای است که 
2 سال در جام حذفی توانست قهرمان 
شود. ما اگر در بازی با پرسپولیس از 
موقعیت هایمان بهتر استفاده می کردیم 
می توانستیم ببریم و به فینال و قهرمانی 

برسیم.
هوادار بر خلاف بازی خوبش در لیگ 

مقابل پرسپولیس، در جام حذفی 
نتوانست آن نتیجه را تکرار کند؟

در لیگ مقتدرانه بازی کردیم و اگر در 
حذفی هم از موقعیت ها بهتر استفاده 

می کردیم، می توانستیم ببریم. نمی شود 
همیشه ببری و این جزئی از فوتبال 
است. در کل بازی خوبی انجام دادیم 
و یک پنالتی نزدیم و بابک مرادی و 
حسین ابراهیمی هم نتوانستند از آن 

موقعیت های خوب استفاده کنند.
مؤثرترین بازیکن هوادار، پورقاز بود 

که ۲، ۳ هفته را به خاطر از دست 
دادن فرزندش هم کنار تیم نبود.

بله، متأسفانه مشکلی که برای عزت به 
وجود آمد باعث شد از لحاظ ذهنی و روحی 
صدمه ببیند. امیدوارم خدا کمک کند و 
شرایطش بهتر شود. عزت جزو بهترین 
بازیکنان ما بود که در تیم های بزرگ بازی 
کرد و این فصل واقعاً مثمرثمر بود. چند 
گل 3 امتیازی هم برای ما زد که نشان داد 

واقعاً بازیکن مؤثری است.
در نیم فصل هوادار چند بازیکن 

خوب گرفت که شاخص ترین آن، 
مسعود شجاعی بود.

آقا مسعود جزو بهترین بازیکنان ایران 
است که چند سال در اسپانیا بازی کرد و 
3 دوره در جام جهانی حضور داشت. او 
کاپیتان تیم ملی ایران بود و من به نوبه 
خودم افتخار می کنم با مسعود شجاعی 
همبازی شدم. او جزو بهترین بازیکنان 

ایران است که واقعاً نیازی به تعریف و 
تمجید ندارد.

تیم تان در هر ۱۵ دقیقه حداقل ۵ 
گل خورده داشت.

و  د  بو ی  یگر د چیز  ن  ف ما هد ما 
می خواستیم تیم در شرایط خوبی قرار 
بگیرد. همان طور که گفتم هوادار به زمان 
نیاز دارد تا رفته رفته به شرایط ایده آل 
برسد. به شرایطی که از لحاظ گل خوردن و 
گل نخوردن به اهدافش برسد و بتوانیم در 
سال های آینده اگر در خدمت تیم بودیم، 

شرایط را بهتر کنیم.
با هوادار قرارداد داری؟

بله، من قرارداد دارم که باید صحبت 
کنیم ببینیم شرایط برای فصل بعد به چه 

صورت خواهد شد.
نکته جالب در مورد نتایج هوادار در 
فصل گذشته این بود که در خارج از 
خانه خیلی بهتر از داخل خانه نتیجه 

گرفتید. دلیل خاصی داشت؟
به نظر من دلیل خاصی نداشت. تیم ما 
نسبت به دیگر تیم ها تماشاگر چندانی 
ندارد که بازی داخل برایمان متفاوت 
باشد. شاید در بیرون از خانه به لحاظ 
انگیزشی، شرایط بهتر بود که توانستیم 

بهتر نتیجه بگیریم.

تنها هت تریک این فصل را سعید 
سحرخیزان انجام داد که به عنوان 

بازیکن تعویضی به میدان آمد. چه 
نظری در مورد این بازیکن داری؟

سحرخیزان بازی با ذوب آهن توانست 
هت تریک کند. او جزو بهترین بازیکنان 
جوان تیم ماست که هم در تیم ملی 
جوانان و فکر می کنم در تیم امید هم 
حضور داد. اگر قدر خودش را بداند 
می تواند در آینده پیشرفت خوبی داشته 
باشد و جزو بهترین ها باشد. او حتی 
می تواند به تیم ملی بزرگسالان هم 

دعوت شود.
از عملکرد خودت در فصلی که 

گذشت، راضی هستی؟
از عملکرد خودم با توجه به بازی هایی که 
در اول فصل انجام دادم و مثمرثمر بودم 
راضی هستم. اول فصل شرایط سخت 
بود و در 13 بازی که انجام دادم تلاشم را 
کردم که به تیم کمک کنم. بعد از آن، دچار 
مصدومیت شدم و چند هفته دور شدم و 
چند بازی آخر نتوانستم بازی کنم. در کل 
از شرایط خودم راضی هستم چون کم 
نگذاشتم. شرایط خوب بود و به جز یک 
بازی، در بقیه بازی ها توانستم عملکرد 

خوبی داشته باشم.

 zنقل قول

پژمــان نــوری مدیرعامــل باشــگاه 
ملــوان دربــاره ادامــه همــکاری اش 
تیــم و دلیــل نپذیرفتــن  یــن  ا بــا 
ســرمربیگری ملــوان بعــد از جدایــی 
مازیــار زارع می گویــد: »دوســتان 
می داننــد کــه هیــچ وقــت ادعایی بابت 
مدیریــت و تکیــه زدن بــر ایــن صندلــی 
بــت تقســیم  نداشــته ام و تنهــا با
وظیفــه ای کــه چهــار ســال پیــش 
انجــام شــد، از بــازی روی چمــن ســبز، 
مســتقیماً بــه پشــت میــز مدیریــت 
باشــگاه ملوان آمدم و این مســئولیت 
ســنگین را قبــول کــردم. توقعاتــی 
کــه کادر فنــی و بازیکنــان مجموعــه 

ملــوان کــه بالــغ بــر ده تیــم می شــوند، 
از مدیریــت باشــگاه دارنــد در کنــار 
حساســیت های بجــا و همیشــگی 
هواداران مان باعث شــد فشــار زیادی 
را در ایــن مــدت تحمــل کنم. به همین 
دلیــل تصمیــم گرفتــم در پایــان فصــل 
ــان  ــه صاحب ــت ارزشــمند را ب ــن امان ای
واقعیــش بازگردانــم. بلافاصلــه بعــد 
تمــام مســابقات جلســه هایی  ز ا ا
بــا اعضــا و ریاســت محتــرم مجمــع 
ــوان جنــاب آقــای  عمومــی باشــگاه مل
دکتــر دنیامالــی داشــتم و تصمیمــم را 
بــه اطــلاع آنــان رســاندم کــه پیشــنهاد 
ســرمربیگری ملــوان بــرای فصل آینده 

را بــه مــن دادنــد. بــا وجــودی کــه قبــول 
ایــن مســئولیت خطیــر بــرای همــه 
اهالــی فوتبــال افتخــار بزرگــی بــوده و 
خواهــد بــود، از لطــف و اعتمــاد همــه 
بزرگــواران تشــکر کــردم و گفتــم بــرای 
تصــدی ایــن مســئولیت تجربــه کافــی 
نــدارم. آخریــن خبــری کــه دارم ایــن 
اســت کــه قــرار اســت بزودی اسپانســر 
جدیــدی معرفــی شــود. پــس از آن 
هیــأت مدیــره، مدیرعامــل و ســرمربی 

مشــخص خواهنــد شــد.« 
او خــوب می دانــد کــه نبایــد زمــان 
بــرای ملــوان از دســت بــرود: »هــر 
روزی کــه می گــذرد کار تیم هایــی 

کــه زمــان را از دســت می دهنــد 
ســخت تر و ســخت تر می شــود، امــا 
امیــدوارم چاره اندیشــی های لازم 
انجــام شــده باشــد تــا ملــوان بــا قــدرت 
بــرای فصــل آینــده اســتارت بزنــد. 
مجــدداً از همــه دوســتان و همکارانــم 
در چهــار ســال گذشــته بویــژه اشــکان 
پوررشــید و مازیار زارع تشــکر می کنم 
و امیدوارم دوستداران ملوان کمی ها 
و کاســتی های مــن را ببخشــند و مثــل 
همیــن چندســالی کــه مــا مســئولیت 
داشــتیم، پشــت تیم خودشــان باشند 
و از ملــوان و نــام بزرگــش حمایــت 

کننــد.«

رد قبول هدایت ملوان از سوی پژمان

نوری: تجربه کافی برای این مسئولیت خطیر را ندارم

رضا اسدی

شاید لژیونر شود

رضا اســدی بازیکن تراکتور که فصل بســیار موفقی را در تراکتور پشــت سر 
گذاشته و از اینجا به تیم ملی رسیده حالا به فکر لژیونر شدن است. البته 
باشگاه تراکتور تمایل زیادی به تمدید قرارداد با او دارد. حتی پیش نویس 
قرارداد جدید را هم ارســال کرده اند. اســدی مذاکره با تراکتور را به کارگزار 
خود ارجاع داده است. براساس اظهارنظر کارگزار رضا اسدی، این بازیکن 

اگــر در ایــران بماند، فقط برای تراکتور بازی خواهد کرد.

پاکو خمس

تحویل لیست خرید به باشگاه

پاکو خمس پیش از سفر به کشورش، لیستی از بازیکنان موردنیاز را به باشگاه 
داده و آنها نیز کمیته نقل  و انتقالات بازیکنان داخلی را به ریاست الیاسی رئیس 
هیأت مدیره باشگاه تشکیل داده  و مذاکرات براساس لیست خمس انجام 
می شود. با توجه به نیاز تیم تراکتور، خمس به دنبال جذب چندین بازیکن 
خارجی در پست های مختلف است که باشگاه در این زمینه به سرمربی 

تیم اختیار تام داده تا اسامی آنان را برای عقد قرارداد به باشگاه اعلام کند.

سیروس دین محمدی

مربی هوادار

دســتیاران محمــود فکــری در تیــم فوتبــال هــوادار بــرای فصــل بیســت  و 
ســوم مســابقات لیــگ برتــر مشــخص شــدند. غلامرضــا دلگرم، ســیروس 
دین محمدی، شبیر لطفی، امیدعلی دفتری )مربی بدنساز(، کاظم کرامتی 
)مربــی دروازه بان هــا( و رضا خورســندی )مربــی آنالیزور( با عقــد قراردادی 
رســمی به جمع بنفش پوشــان پایتخت پیوســتند. آنها خیلی زود تمرینات 

آماده ســازی پیش فصل شــان را آغــاز کرده انــد.

 zسؤال و جواب

سمیرا شیرمردی
روزنامه نگار

 فراهانی: هدف هوادار و الهامی
 قهرمانی حذفی بود

از عملکردم راضی هستم
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